
 
 

 

Datum: 23-4-2024   

 

Vragen conform artikel 42 RvO  

 
Tijd om het ‘gedrocht’ van Stompetoren te verwijderen 
 

 

Geacht college,  

 

 

Op 23-04-2024 las ik in het Noordhollands Dagblad1 het volgende:  

 

Stompetoren en de gemeente Alkmaar liggen overhoop. De dorpsraad is woest, want de gehate 

telecommast midden in het dorp gaat níet weg. De gemeente reageert: „Een alternatieve locatie 

vinden bleek niet eenvoudig. Bovendien zou het verplaatsen van de antennemast hoge kosten met 

zich meebrengen.” 

 

FVD is geschrokken van deze gigantische telecommast en de impact die het heeft op het dorpsgezicht 

van Stompetoren. 

 

We hebben daarom de volgende vragen: 

 

1. Waarom is de vergunningsaanvraag onvolledig gepubliceerd en wat wordt er gedaan om 

ervoor te zorgen dat zoiets in de toekomst niet meer kan voorkomen? 

2. Het college schrijft dat een alternatieve locatie vinden niet eenvoudig is. Welke locaties heeft u 

overwogen en waarom zijn deze afgevallen? 

3. Het verplaatsen zou hoge kosten met zich meebrengen. Hoge kosten is een subjectief begrip. 

Over welke kosten gaat het en waarom vindt het college deze te hoog? 

4. Bent u het met FVD eens dat we het aangezicht van onze dorpen moeten beschermen? Ik 

ontvang graag een onderbouwd antwoord. 

5. Vindt het college dat de dorpsraden bij zulke beslissingen betrokken zouden moeten worden? 

Waarom wel / waarom niet? 

6. Wat kan het college op dit onderwerp nog betekenen voor de inwoners van Stompetoren? 

 

 

In afwachting van uw spoedige antwoord,  

Hoogachtend, 

 

 

Jelle Wittebrood 

FVD Alkmaar  

 
1 https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20240422_57130184 


